

A32, A33, A34, A37, A41P, A43

繞經 機場博覽館 (2022 年 8 月)
Diversion via AsiaWorld-Expo (Aug 2022)

上述 A 線(往機場方向)於表列日期及時間範圍開出之班次將於機場博覽館加設巴士站，其詳情如下：

The captioned A-routes departures (Airport Bound) will be **diverted via AsiaWorld-Expo** as listed in the schedule hereunder and an additional bus stop will be provided at AsiaWorld-Expo. The details are as follows:

日期 Date	<div style="display: flex; justify-content: space-around; align-items: center;"> A32 A33 A34 A37 A41P A43 </div> <p style="text-align: center;">繞經機場博覽館班次開出時間範圍 Range of departures via AsiaWorld-Expo</p>
13 / 8 / 2022 & 14 / 8 / 2022	<p style="text-align: center;">A32: 17:30 – 19:00 A33: 17:35 – 18:35 A34: 17:05 – 19:05 A37: 17:30 – 18:30 A41P: 17:40 – 18:40 A43: 18:00 – 19:00</p>

請留意個別路線之詳細服務時間及班次

Please take note to the actual operation schedule of each route.

敬請留意 Thank you for your attention.

博覽館大型活動完場路線

Special routes at the end of major events in AsiaWorld-Expo

特快服務
Express Service

由 **機場博覽館** 前往
From **AsiaWorld-Expo**



路線詳情請參閱手機應用程式 App1933
Please refer to the mobile app "App 1933" for the details of those routes

* 實際行車時間視乎路面情況而定
Actual journey time depends on traffic conditions

日期 Date	2022 年 8 月 13 及 14 日 13 & 14 August 2022
開出時間 Departure time	於上述日子部份活動完結後約 15 分鐘開出，此特別班服務或會因應實際需求而作出臨時通知停辦或修改。 Will depart at about 15 minutes after some of the events finish on the abovementioned date(s). This special service may be cancelled or curtailed at short notice subject to actual demand.

當上述特別路線開辦時，路線 E41 於機場博覽館的登車點將會暫時遷移至總站內之 E32/E41 落客處，直至該特別路線完全開出後才會回復原有位置上落，屆時請留意在場外勤人員指示。

During the operation period of the above special routes, the boarding point of route E41 at AsiaWorld-Expo will be temporarily relocated to the Alighting stop of route E32/E41 in the terminus until all the special departures have been departed. Please take heed of the advice of the frontline staff on-site.

敬請留意 Thank you for your attention.

特別路線
Special Route

X1

特快 **Express**
東涌站 ↔ 機場博覽館
Tung Chung Station ↔ AsiaWorld-Expo

為方便市民前往機場博覽館參加活動，本公司將於以下日子開辦特別路線 X1，提供特快不停站巴士服務來往東涌站與機場博覽館，詳情如下：

To facilitate passengers attending events at AsiaWorld-Expo, an **express non-stop** special service, Route X1 will be operated between Tung Chung Station and AsiaWorld-Expo on the following days. Detailed schedule is as follows:

日期 Date	由 東涌站 開出 From Tung Chung Station		由 機場博覽館 開出 From AsiaWorld-Expo	
	時段 Period	班次(分) Frequency (mins)	時段 Period	班次(分) Frequency (mins)
13/8/2022	11:00 - 18:00	15	13:15 - 21:15	15
	19:00 - 20:00	15	22:00 - 23:00	15

* 班次會因應實際客況調整

Headway may be adjusted according to actual demand.

敬請留意 Thank you for your attention.